
Fra: Daniel Fedøy <bulandetfiskemottak@gmail.com> 

Sendt: tirsdag 29. september 2020 12:47 

Til: Postmottak 

Kopi: Vidar Ulriksen 

Emne: Innspel til reguleringsmøtet 2020 

 

Bulandet Fiskemottak AS 

6987 Bulandet 

v/ Daniel Fedøy 

mob 47668066 

 

Høyring ang fiske etter pigghå 

 

Vil på vegne av fiskarane som lander fisk ved Bulandet Fiskemottak AS be reguleringsmøtet 
diskutere gjenopning av fiske etter pigghå. Det er også tidligare gitt innspel gjennom HAFS 
Fiskarlag. 

 

Det er einstemmig blant fiskarane at bestanden er tatt seg opp til eit høgt nivå og uttak på 15% 
bifangst bør opphevast. 

 

Eksempel er monge men også idag då fartøyet Trone Heidi landa fisk frå 14 garn. Fangsten 
var 16kg lyr og 406kg pigghå. Garna var sette for å prøve å unngå pigghå.  

 

Bulandet Fiskemottak AS har også fått forespørsel fra fiskeoppdrettere om mottak av 
piggå frå laksmerd. Det er også for dei blitt eit stort problem. 

 



Pigghåfiske er eit tradisjonelt fiske her på vestlandet, og kan også no verte ein god ressurs 
spesielt for kystflåten om fiske kan gjennopptakast. Markeda finnast endå så her er 
muligheiter. 

 

Fiskarane ynskjer eit ordinert fiske etter pigghå. Vi håper at reguleringsmøtet kan foreslå eit 
prøvefiske fom 2021, som kan gi grunnlag for å opne eit ordinert fiske igjen. Fiske må gjerne 
regulerast men uten tilknyting til fiske av anna fisk slik det no er gjennom bifangstordning.  

 

På vegne av fiskarane i HAFS 

v/Daniel Fedøy, mob 47668066 

 

  


